
Dagsorden, generalforsamling, GTK Tirsdag 21.02.2023 

Gladsaxe Taekwondo Klub kl. 19.00 

Dagsordenspunkt Referat: Mette 

1. Valg af dirigent, stemmetællere og referent – Youssef og Alisha og Wasim 

2. Forelæggelse og godkendelse af 
bestyrelsens beretning og handleplan for 2023 

–Ferran: Fokus på stævner i både kamp og 
teknik. Fokus på fællesskab og 
arrangementer i klubben. Bestyrelsen ønsker 
flere frivillige forældre til at planlægge og 
hjælpe til ved arrangementer. Der er fokus 
på at der skal være styr på klubbens 
økonomi, hvilket der allerede er godt styr på. 

Klubben vil gerne have flere rejseaktiviteter, 
men det kræver flere hjælpsomme forældre. 
Klubben har afholdt gradueringer, 
mindehøjtidelighed for den tidligere 
formand Josef Salim, begge dele er med til at 
skabe sammenhold for klubbens 
medlemmer. 

Der er tillige fokus på at involvere nye 
medlemmer. Der har været afholdt girlcamp. 
Ovenstående har alt sammen et overordnet 
fokus på klubbens værdier om bla. respekt 
og sammenholm. 

3. Forelæggelse og godkendelse af 
formandens beretning 

–Tomasz: For klubmedlemmernes 
sammenhold er der afholdt gradueringer i 
klubben, hvor det ses at børnene kommer 
hinanden ved. 

Kamptræningsholdet om fredagen er 
steget i deltagertal, hvilket er dejligt. Det 
forsøges at kæmperne deltager i flere 
stævner, herunder måske i Sverige. 

Der er bestilt og udbudt ens T-shirts til 
salg i klubben, så klubbens medlemmer, 
bla. ved stævner kan møde op i ens tøj, 
hvilket kan styrke klubfølelsen og 
sammenholdet. 

Gladsaxe kommune har afholdt en 
prisuddelingsfest, hvor klubbens 2 
medlemmer Alba og Johan deltog. 



Alba og hendes makker Victor blev valgt 
som fanebærere for landsholdet ved VM 
2022. 

Ferran har deltaget og bestået 
masterkursus som bl.a. omhandler, 
hvordan man som træner 
underviser.  Ferran kan nu bla. graduerer 
op til 5. dan. Stort tillykke. 

Medlemstallet har været faldende, håbet 
er at vi over året kommer til at ligge på 
omkring 100 medlemmer. 

Girlcampen blev afholdt med Succes 
med støtte fra eksterne sponsorer. De 
hyggede sig og fik også ryddet op i 
klubben og spist pizza. 

Der er blevet afholdt ”ren natur” hvor der 
blev gået rundt i nærmiljøet og samlet 
skrald, ligeledes med stor succes. 

En forælder stod for maden til 
nytårskuren og anden forældre gav en 
stor hånd med til 
fastelavnsarrangementet. Herudover har 
Nabil lagt fede videoer op fra klubben. 

David, Gustav, Hanieh og Thomas er 
blevet 1. Dan og Kasper er blevet 2. 
Dan. Kæmpestort tillykke. 

4. Forelæggelse og godkendelse af revideret 
årsregnskab for 2022 jf. vedlagte budget for 
2023. 

–Ina: 

Regnskab 2022: 

Øget aktivitet i 2022 i forhold til 2021. Øget 
tilgang af medlemmer. 

Sponsermidler er modtaget 

Udgifter: 

stævner, særligt get2sport med stor 
deltagelse. 



Trænergodtgørelse kr. 800,- pr. kvartal til 
hver træner. 

Sponseret Alba og Johans tur til Korea 

Ferrans kursus i Norge 

På diverse klubarrangementer er der I 
2021 er forbrugt kr. 1000,- i 2022 forbrugt 
over kr. 18.000. 

Høj post i transportomkostninger, til bla. 
deltagelse i stævner. 

Underskud i 2022 er på kr. 40000,-. 

Regnskabet er godkendt. 

Budget 2023: 

Budgettet forventes at balancerer. Der er 
ingen forventede større rejseudgifter i 
2023, men der er budgetteret med kr. 
5000,-.    

Emma foreslår planlægning af nyt 
førstehjælpskursus. 

Der spørges til en opgradering af 
fællesrummet og Tomasz forklarer 
processen i forhold til samarbejde med 
kommunen og skolen. 

Budgettet er hermed godkendt. 

7. Valg af bestyrelse, jf.§ 7 i klubbens 
vedtægter. Følgende poster er på valg: 

b. Næstformand – Ferran ønsker genvalg 

d. Sekretær – Kasper ønsker genvalg 

f. 2 suppleanter – 

Suppleant 1: Alba – Ønsker ikke genvalg 

Suppleant 2: 

Ferran er genvalgt som næstformand 

Kasper er genvalgt som sekretær 

Ali er valgt som 1. suppleant 

Wasim er valgt som 2. suppleant 

Frank er valgt til revisorposten 

STORT TILLYKKE 



g. Valg af revisor –ubesat 

h. Valg af revisorsuppleant 

7. Evt. 

–Forslag om at opslagstavlen bliver taget i 
brug til at slå op når nogle af klubbens 
medlemmer får flotte resultater, priser mv. 
Alternativt at info. Skærmen tages i brug. 

Der gives ros for den store 
sortbælteforberedelse klubben og trænerne 
står for.   

Ali oplyser at der er mulighed for at søge 
sponsorat ved en kontakt han har. Ali vil tage 
en snak med sin kontakt og vende tilbage. 

 


